

5/6D MARVELLOUS GLASS BRIDGE - HALONG DAY CRUISE

Code: VNM-PTE-602-5D Code: VNM-PTE-602-6D



HIGHLIGHTS

HALONG (DAY) CRUISE

- *UNESCO World Natural Heritage Site
- *Magnificent limestone island & islets
- *Fabulous seafood
- *Explore amazing caves

NINH BINH: TRANG AN (6D TOUR)

- *Rowing Sampan boat trip along the River
- *Beautiful natural Caves
- *Asean biggest Bai Dinh Pagoda
- *Golden rice fields, stunning limestone Mt

HIGHLIGHTS

MOC CHAU (BAC LONG GLASS BRIDGE)

- *Longest 2073 ft Glass-bottomed Bridge
- *Call "White Dragon or Bac Long Bridge"
- *Set Guinness World Record
- *1000 meter above sea level
- *Village of the H' Mong Ethnic
- *Lovely Heart-shaped Green Tea Hill

FLIGHTS (3hr10min)

SIN-HAN	SQ	0915-1125/1515-1735
HAN-SIN	SQ	1245-1710/1830-2300
SIN-HAN	VN	1325-1545
HAN-SIN	VN	0735-1155
SIN-HAN	TR	0955-1230
HAN-SIN	TR	1310-1745

HOTELS/CRUISE 4*

(5D) 3N Hanoi / 1N Moc Chau

(6D) 4N Hanoi / 1N Moc Chau

DAY 01 SIN → HANOI

(Dinner)

Upon arrival at Noi Bai International airport, transfer to Hanoi downtown to visit **West Lake** with **Tran Quoc Pagoda**, **Hoan Kiem Lake**, **French Opera House** and shopping at **36 Old Quarter**, enjoy **Water Puppet Show**

DAY 02 HANOI - HALONG (4HR DAY CRUISE) - HANOI

(Breakfast/Lunch/Dinner)

Breakfast at hotel, transfer to Halong Bay - a UNESCO World Heritage site (160km driving one way - 3.5hrs drive). This will be your first opportunity to see some of the rural areas of Vietnam. The drive goes through the Red River delta, so we'll have plenty of chance for taking photo of Vietnamese farmers tilling the vast green paddy field. take our private boat to visit the world Heritage Halong Bay about 4 hours, our boat will bring us to visit **Paradise Grotto**, **Kissing Chicken Rock**, **Fisherman Village**, lunch will be served on boat with fresh Halong Seafood, enjoy Vietnamese Traditional Coffee. Back to Hanoi

DAY 03 HANOI – MOC CHAU

(Breakfast/Lunch/Dinner)

After breakfast, depart to Moc Chau (4-5 hours) transfer. Arrival Mocchau, have lunch. Afternoon, visit a village of the H'Mong Ethnic people or The Heart Tea Hill (in Wulong Tea Plantation) to know more about their lifestyles. Besides, you will enjoy the glamour of the beautiful rolling hills of wildflowers, gardens of plump-trees, peach-trees. Visit Moc Shan Tuyet where produce the best quality of Shan Tuyet Tea by the traditional method in Moc Chau.

DAY 04 HALONG – HANOI

(Breakfast/Lunch/Dinner)

Breakfast, transfer to visit **The Bach Long bridge** also set a second Guinness world record as it has the world's longest glass-bottom cliff side path measured at 327 meters. The glass-floored bridge is the latest tourist attraction in a highlands town well known for its undulating green tea hills and ethnic minority villages. Back to Moc Chau for lunch then transfer back to Hanoi

DAY 05 HANOI → SINGAPORE

(Breakfast)

Free at own leisure. Bidding farewell to Hanoi and transfer to airport, bringing home fond memories of beautiful **with WTS**.

****The sequence of itinerary, meals and hotel arrangement are subject to the final adjustment of the local ground opera**

For 6D Tour – From Day 5 Itinerary will be as follow:

DAY 05 HANOI - TRANG AN (NINH BINH) – HANOI

(Breakfast/Lunch/Dinner)

Transfer to Ninh Binh -90km from Hanoi -2hrs drive, take sampan trip along the stream to visit to **Trang An** - the UNESCO World Heritage site with area of 2000ha, It includes 47 historical vestiges with many mysterious things, with limestone mountains, valleys and underground river systems. Take boat trip to visit cave complex: **Sang Cave**, **Toi Cave**, **Ba Giot Cave**, **Nau Ruou** in mystery and wildness, see scenery of mountain and rivers Ha Long on land of Ninh Binh. The end of the day, drive back Hanoi. Overnight in Hanoi

DAY 06 HANOI → SINGAPORE

(Breakfast)

WTS travel

f wtstravel

whatsapp +65 9116 6994

ig wtstravelsg

www wtstravel.com.sg

@ enquiries@wtstravel.com.sg

OUR OUTLETS:

#04-06 Bukit Panjang Plaza

#05-19 Causeway Point

#B1-38 Our Tampines Hub

CALL US NOW

6466 8558

TA 00637

五/六天 白龙玻璃桥奇景 - 下龙湾日游 - 长安

Code: VNM-PTE-602-5D Code: VNM-PTE-602-6D



行程要点

下龙湾

- *联合国自然文化遗产-世界七大奇观
- *奇形怪状的小岛-令人叹为观止
- *参观下龙湾水上渔村
- *享用船上丰富的海鲜午餐
- *日游下龙湾四小时

长安 (六天团)

- *乘舢板木船畅游长安 (全程约二小时)
- 穿过千姿百态耸立的山丰
- *舢板木船由当地人用脚划
- *观赏两岸金黄色的稻米及水上石山

行程要点

木州白龙玻璃桥

- *世界最长玻璃桥 2073 尺
- *创下健力士世界最长记录
- *座落在海拔 1000 米之上
- *参观赫蒙族村庄当地人生活
- *参观心形绿茶山

邮轮日游

- *四小时下龙湾日船游

航班 (三小时十分)

SIN-HAN	SQ	0915-1125/1515-1735
HAN-SIN	SQ	1245-1710/1830-2300
SIN-HAN	VN	1325-1545
HAN-SIN	VN	0735-1155
SIN-HAN	TR	0955-1230
HAN-SIN	TR	1310-1745

酒店 4*

- (五天) 3 晚 河内 / 1 晚 木州
- (六天) 4 晚 河内 / 1 晚 木州

第一天 新加坡 → 河内 (晚)

抵达河内-内牌国际机场后由专业导游接待前往河内参观西湖, 还剑湖, 逛36古式街道购物, 欣赏越南著名的水上木偶戏表演。晚餐及住宿河内。

第二天 河内-下龙湾-河内 (早/午/晚)

早餐后, 往广宁省的下龙湾 (一九九四年已获得联合国科教文公认为世界天然之遗产, 也刚刚成为新世界七大自然遗产之一, 是越南著名岛屿风景区。乘船约 4 个小时环游 1.500 多平方公里范围, 观赏海上桂林之称的下龙湾, 沿途参观天宫洞, 斗鸡岛, 海上人家等。午餐於船上享用海鲜餐, 品尝越南咖啡, 返回河内

第三天 河内 - 木州 (早/午/晚)

早餐后, 前往木州 (4-5 小时车程)。抵达后, 享用午餐。下午, 参观赫蒙族村庄或心茶山, 武隆茶园, 了解他们的生活方式。此外, 您将欣赏美丽连绵起伏的野花丘陵茂盛的树木、桃树的花园……参观木山雪, 木州以传统方法生产最优质的山雪茶。

第四天 木州-白龙玻璃桥 (早/午/晚)

在酒店享用早餐, 前往参观白龙玻璃桥也创造了第二项吉尼斯世界纪录, 因为它拥有世界上最长的玻璃底悬崖边路, 长度为 327 米。

这座玻璃地板桥是这座以起伏的绿茶山和少数民族村庄而著名的高原小镇的最新旅游景点。返回木州享用午餐, 然后返回河内

第五天 河内 → 新加坡 (早)

早餐后, 自由活动, 于指定时间送往河内机场, 返回美丽家园。希望你有个愉快的旅程

六天团- 第五天开始的行程如下:

第五天 宁平长安一日游 (早/午/晚)

早餐后, 走访世界文化遗产- 宁平省的长安, 长安名胜群, 陆龙湾游乘坐二人舢板木船 (由当地人用双脚划), 两岸风光秀丽, 穿梭石灰岩洞穴之中, 一路到古都华闾, 参观越南最大最古老的庙宇- 拜定寺, 感受大自然鬼斧神工的怡人壮丽景色, 以及历史悠久的文化痕迹。一路上景色如诗如画, 整个旅程充满新奇和惊喜。午餐品尝道地美食。返回河内过夜

第六天 河内 → 新加坡 (早)

早餐后, 自由活动, 于指定时间送往河内机场, 返回美丽家园。希望你有个愉快的旅程



WTS travel

f wtstravel

+65 9116 6994

wtstravelsg

www wtstravel.com.sg

@ enquiries@wtstravel.com.sg

OUR OUTLETS:

#04-06 Bukit Panjang Plaza

#05-19 Causeway Point

#B1-38 Our Tampines Hub

CALL US NOW

6466 8558

TA 00637